
Protokół Nr 18/08 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 11 czerwca 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 9 40  

 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z lista obecności  stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt , zastępca i skarbnik gminy .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 13 czerwca 2008 r.  
4.Analiza realizacji budŜetu gminy  za I-szy kwartał 2008 r.  
   Opinia komisji na sesję  
5.Ocena realizacji wykonania budŜetu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i  
   Gospodarki Wodnej w 2007 roku  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej. 
Ad.2 
Protokół Nr 17/08 z poprzedniego posiedzenia komisji , został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał , komisja je przedyskutowała,     
wysłuchała dodatkowych wyjaśnień , uzyskując odpowiedzi na zadane pytania bądź 
uwagi , a następnie te projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XVIII/121/08 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na  
  terenie Gminy Stargard  Szczeciński udzielanych w ramach pomocy de minimis –  
  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  
- projekt  uchwały Nr VIII/122/08  w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia  
  od podatku rolnego uŜytków rolnych , na których zaprzestano produkcji rolnej –  
  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały  Nr XVIII/123/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r., zmiany  
  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,  
  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie  
  ( EFTA) oraz innych środków   zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
Projekt powyŜszy dokładnie omówiła skarbnik gminy . 
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Radny Lutyński – odnosząc się do wydatków na realizację zadania boiska” Orlik 2012” w 
Witkowie I, zapytał się dlaczego taki duŜy koszt będzie ze strony gminy , bo około 1 mln 
zł, przy czym dofinansowanie z budŜetu państwa i Województwa Zachodniopomorskiego 
wynosić ma 666 000 zł . 
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe po wykonaniu kosztorysu okazało się ,Ŝe  koszty znacznie  
wzrosną. DuŜa część kosztów dotyczy  uzbrojenie terenu - podłączeniem wody , prądu , i 
tutaj wójt zaznaczył ,Ŝe   w przyszłości z tego będą mogli skorzystać osoby , które będą 
chciały się budować w pobliŜu .  
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe nie moŜe poprzeć projektu tej uchwały i uzasadnił 
dlaczego : 
- po pierwsze przypomniał ,Ŝe przy uchwalaniu budŜetu na rok 2008 radny informował,   
Ŝe nie ma programu na  to działanie – chodziło o dofinansowanie remontu szkoły w 
Małkocinie – , 
- po drugie radny powiedział ,Ŝe całkowity koszty budowy boiska- Orlik  zamknąć miał  
się kwotą około 1mnl zł , bo tak było  wcześniej obiecane , a gmina teraz  musi realizować . 
Wójt Gminy – odpowiadając wyjaśnił ,Ŝe jeŜeli by nie złoŜył wniosku  o boisko – Orlik , to 
mógłby być wówczas krytykowany ,Ŝe tego  nie zrobił .Kolejno wójt poinformował  ,Ŝe 
wskazana lokalizacja tego boiska jest trafna , poniewaŜ znajduje się w centrum gminy, 
dojazd jest  dobry . 
Radny Lutyński – stwierdził ,Ŝe jest to tylko wstępny kosztorys jeŜeli chodzi o boisko  i 
radny myśli  ,  Ŝe zakończenie tego zadania zamknie się kwotą około 2 mln zł ,  a szkołę w 
Makocnie naleŜy remontować , tak uwaŜa radny . 
Komisja dwa głosami pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .     
- projekt  uchwały Nr XVII/124/08  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Skarbnik Gminy  omówiła  projektu uchwały. 
Komisja  nie wniosła uwag i   pozytywnie  go zaopiniowała  .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/125/08  w sprawie  przystąpienia do Stowarzyszenia – 
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/126/08   w sprawie przyj ęcia „ Planu Odnowy Miejscowości 
StrzyŜno „ gmina Stargard Szczeciński  
Wójta Gminy poinformował o niewielkich zmianach do tego projektu uchwały, a  
dotyczyły   załącznika . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała   pozytywnie  .  
- projekt uchwały Nr XVIII/127/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego plan zagospodarowania przestrzennego w   obrębie   Skalin – komisja   
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,   
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe wnioskodawca zobowiązał się do przygotowania we 
własnym  zakresie dokumentacji planistycznej i tutaj wójt zaznaczył ,Ŝe  zmiana dotyczyć 
będzie całego obszaru elementarnego  z tym ,Ŝe będą oczekiwać aby zrekompensować ich 
wydatek w terminie późniejszym. 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt  uchwały Nr XVIII/128/08  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont  
  zabytku 
Radny Lutyński – poinformował , Ŝe w styczniu zostało złoŜone pismo z Małkocina o 
dofinansowanie zakupu Ŝyrandola  dla kościoła . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe sprawę wyjaśni i odpowie na sesji . 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .    
- projekt uchwały Nr XVIII/129/08   w sprawie uchylenia uchwały Nr XIV/90/08 Rady  
  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 25 stycznia 2008  roku w sprawie przystąpienia do  
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  sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sowno- 
  komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   ,  
- projekt uchwały Nr XVIII/130/08 –   w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Sowno  
Wójt Gminy poinformował , Ŝe wnioskodawca na własny koszt przygotuje podkłady 
geodezyjne . 
Radny Lutyński – przypomniał ,Ŝe w budŜecie na te cele zapisane jest 250 tys zł i czy 
starczy środków . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe odnośnie tych mniejszych powierzchni , to ze wstępnych wyliczeń 
wynika biorąc pod uwagę ofertę, iŜ będzie to kwota rzędu około 40 tys zł i dlatego wójt 
uwaŜa  , Ŝe i na  Grzędzice teŜ powinno starczyć. 
Komisja  zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XVIII/131/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie  Lipnik 
Wójt powiedział ,Ŝe Akademia Rolnicza jako wnioskodawca zobowiązała się do 
przygotowania we własnym zakresie dokumentacji planistycznych , a gmina  im później 
zwróci koszty . Zobowiązanie Akademia  złoŜyła  na piśmie .  
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .   
Wójt Gminy poinformował , Ŝe projekty uchwał od Nr XVIII/132/08(  obręb Lipnik) do Nr 
XVIII/143/08 w sprawie  przystąpienia do sporządzenie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dotyczą obrębu Grzędzice . Wójt wyjaśnił dlaczego jest 
tyle przygotowanych projektów uchwał , iŜ wiąŜe się to z obszarami elementarnymi i 
wybrane zostały te najbardziej potrzebne , gdzie zostało złoŜonych najwięcej wniosków  .  
Wójt dodatkowo wyjaśnił  , Ŝe zostanie  wstrzymane wydawanie decyzji o warunkach 
zabudowy , aŜ zostanie  opracowany  plan , ponadto zostanie  opracowana koncepcja 
dotycząca całych  Grzędzic . 
Radny Lutyński – zapytał się o tereny obrębu  fabryki opon  Bridgesrone , czy one nie 
powinny być najpierw robione . 
Radny równieŜ zaznaczył ,Ŝe  na terenie gminy są teŜ inne miejscowości gdzie budują się 
ludzie i tam teŜ przydały by się plany .  
Wójt Gminy – wyja śnił , Ŝe wnioski złoŜone przez Texass Ranch Company  , obejmą teŜ 
ten teren i tutaj wójt odczytał wnioski jakie zostały złoŜone . 
Komisja  pozytywnie zaopiniowała niŜej   wyszczególnione  projekty uchwał : 
- projekt uchwały Nr XVIII/132/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Lipnik  
- projekt uchwały Nr XVIII/133/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzic 
- projekt uchwały Nr XVIII/134/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/135/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w    obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/136/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/137/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/138/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/139/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w  obrębie Grzędzice 
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- projekt uchwały Nr XVIII/140/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/141/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego  w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/142/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania  przestrzennego w obrębie Grzędzice 
- projekt uchwały Nr XVIII/143/08 w sprawie przystąpienia do sporządzenia  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Grzędzice 
Ad.4 
Skarbnik Gminy  omówiła wykonanie budŜetu gminy za I –szy kwartał 2008 r.  
Komisja uwag i pytań nie zgłosiła . 
Informacja z wykonania  stanowi załącznik do protokołu . 
Wobec powyŜszego komisja przyjęła następującą opinię : 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za I-szy kwartał 
2008 r.  
Ad.5 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do informacji , któr ą wszyscy 
członkowie komisji otrzymali , a dotyczyła ona realizacji wykonania budŜetu Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej za 2007 r.  
Członkowie komisji uwag i pytań nie zgłosili . 
Wobec powyŜszego komisja przyjęła  następującą  opinię  , a mianowicie :  
Komisja Rewizyjna przyjęła informacj ę dotyczącą wykonania budŜetu Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i gospodarki Wodnej za 2007 rok .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6 
Radny  Lutyński zapytał się  na jaki etapie jest sprawa dotycząca  usunięcia kałuŜy przy 
blokach w Małkocinie .  
Wójt Gminy – wyja śnił ,Ŝe w tej sprawie rozmawiano z agencją , i ma to zrobić 
dzierŜawca . JeŜeli do końca czerwca nie zostanie ta sprawa załatwiona   , to zostaną  
podjęte dalsze kroki .  
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował za 
udział i zamknął posiedzenie .  
 
 
 
Protokołowała :                                                                                   Przewodniczący Komisji  
Z.Stoczkowska                                                                                        Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                             Data podpisania : 
2008.06.11                                                                                             2008. ………………        
 
 
 
 
 
 


